

Notice of Change in Service Charges

With effect from 19 June 2017 (“Effective Date”), service charges and description of charge items of the Service Charges will be revised as follows:

A. Service Charges Revisions

Revised contents are underlined:

Item	Original Charge	Revised Charge
Deposit account-related		
Stop payment on cheque • HKD Cheque • USD Cheque	• HK\$90 per cheque • US\$11 per cheque	• <u>HK\$100 per cheque</u> • <u>US\$13 per cheque</u>
Report loss of passbook/chop	• HK\$50 per account	• <u>HK\$100 per account</u>
Account closed within 3 months from date of account opening	• HK\$100 per account	• <u>Integrated deposits account / Current account: HK\$200</u> • <u>Savings account: HK\$50</u>
Replacement of ATM card (formerly known as Replacement of Lost ATM card) • Priority Banking Customers • Premium, Easy Banking and Non Relationship Banking Customers • ATM Card of Click-a-Count [†]	• Free • HK\$50 per card • Free	• Free • HK\$50 per card • Free
[†] Applicable to the ATM Card linked with Click-a-Count savings / transaction account (“Click-a-Count”) as primary account.		
Foreign exchange services		
Renminbi notes deposit into / withdraw from the same currency account	• For amount below or equal to RMB 10,000 per customer per day: Free • For amount above RMB 10,000 per customer per day: 0.25% of total deposit / withdrawal amount	• <u>Waived</u> <u>(For deposit over 200 pieces of notes in a single day, customer is subject to Bulk Cash Deposit Fee)</u>
Foreign currency notes deposit into / withdraw from the same currency account • For amount below or equal to stated limit per customer per day: <u>Waived</u> • For amount above the stated limit per customer per day: 0.25% of total deposit / withdrawal amount.	Limit on currency & amount: AUD 1,000 JPY 150,000 CAD 1,000 NZD 1,000 CHF 1,000 RMB 10,000 EUR 1,000 SGD 3,500 GBP 1,000 USD 2,500	Limit on currency & amount: <u>Premium, Easy Banking, Non Relationships Banking Customers, Business account and other Customers:</u> <u>AUD 1,500 JPY 150,000</u> <u>CAD 1,500 NZD 1,500</u> <u>CHF 1,500 SGD 1,500</u> <u>EUR 1,500 USD 2,500</u> <u>GBP 1,500</u> <u>Priority Banking Customers:</u> <u>AUD 3,000 JPY 300,000</u> <u>CAD 3,000 NZD 3,000</u> <u>CHF 3,000 SGD 3,000</u> <u>EUR 3,000 USD 7,500</u> <u>GBP 3,000</u>
Outward remittances		
Demand draft • Priority Banking Customers • Non Relationship Banking Customers and Business Account	• HK\$60 per item • HK\$120 per item	• <u>HK\$50 per item</u> • <u>HK\$100 per item</u>
Inward remittances		
Telegraphic Transfer • Premium Customers • International Trade Account Customers • Preferred Business account • Easy Banking, Non Relationship Banking, Business account and Other Customers	• HK\$24.75 / US\$3.15 / €3.06 / RMB¥24.75 per transaction • HK\$38.5 / US\$4.9 / €4.76 / RMB¥38.5 per transaction • HK\$44 / US\$5.6 / €5.44 / RMB ¥44 per transaction • HK\$55 / US\$7 / €6.8 / RMB¥55 per transaction	• <u>HK\$29.25 / US\$3.76 / €3.51 / RMB¥25.66 per transaction</u> • <u>HK\$45.4 / US\$5.84 / €5.45 / RMB¥39.82 per transaction</u> • <u>HK\$52 / US\$6.69 / €6.24 / RMB¥45.61 per transaction</u> • <u>HK\$65 / US\$8.36 / €7.8 / RMB¥57.02 per transaction</u>
General services (For Priority Banking and Standard Chartered Visa Infinite Card Customers)		
Issuance of HKD Cashier's Order	• HK\$30 per item	• <u>HK\$25 per item</u>
Issuance of USD Cashier's Order	• US\$4 per item	• <u>US\$3 per item</u>
Issuance of CNY Cashier's Order	• RMB¥25 per item	• <u>RMB¥20 per item</u>

B. Description of Charge Items Revisions

New contents are underlined and removed contents are marked with strikethrough lines:

Original Description	Revised Description
Deposit account-related	
Replacement of Lost ATM card	Replacement of Lost ATM card
Outward remittances	
Telegraphic Transfer (including cable charge)	Telegraphic Transfer (including eable charge <u>service fee and telex charge</u>)
Additional Telex Fee for Non-Domicile Currency Telegraphic Transfer	Additional Telex Fee for Non-Domicile Currency Telegraphic Transfer
Correspondent Bank Charges	Correspondent Bank Charges (<u>also known as Overseas Bank Charges</u>)
CHATs (local TT)	<u>Local Bank Transfer Payment through Real Time Gross Settlement (RTGS, also known as Clearing House Automated Transfer System (CHATs))</u> (local TT)
Inward remittances	
CHATs (local TT)	<u>Local Bank Transfer Payment through Real Time Gross Settlement (RTGS, also known as Clearing House Automated Transfer System (CHATs))</u> (local TT)

You may visit any of our branches or visit our website at www.sc.com/hk to obtain a copy of the revised Service Charges – An easy guide to banking fees on or after the Effective Date.

The above changes shall be binding on you if you retain or continue your banking relationship with us after the Effective Date. If you do not wish to accept the above changes, please refer to the applicable terms and conditions and let us know. We may however not be able to continue providing services to you if the above changes are not accepted.

For enquiry, please call our 24-hour Customer Service Hotline at 2886 8868.

If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions, the English version shall prevail.

服務收費修訂通知

由2017年6月19日起（「生效日期」），服務收費和服務收費項目名稱將作出修訂，更改列明如下。

A. 服務收費修訂

修訂之內容已用底線標記。

項目	修訂前收費	修訂後收費
與存款戶口有關服務		
停止支票兌現服務 • 港元支票 • 美元支票	• 每張90港元 • 每張11美元	• <u>每張100港元</u> • <u>每張13美元</u>
報失存摺 / 印鑑	• 每戶口50港元	• <u>每戶口100港元</u>
開戶後三個月內取消之戶口	• 每戶口收費100港元	• <u>綜合存款戶口 / 支票戶口：每戶口200港元</u> • <u>儲蓄存款戶口：每戶口50港元</u>
補發提款卡 (前稱補領提款卡) • 優先理財客戶 • Premium理財、快易理財及非綜合理財客戶 • Click-a-Count存款戶口之提款卡 [†]	• 免費 • 每張50港元 • 免費	• 免費 • 每張50港元 • 免費
[†] 只適用於連繫Click-a-Count存款戶口為基本戶口之提款卡。		
找換服務		
以人民幣現鈔存入 / 提取相同貨幣之戶口	• 每位客戶每天存入 / 提取低於或相等於人民幣10,000元：免費 • 每位客戶每天存入 / 提取超過人民幣10,000元：存款 / 提款額之0.25%	• <u>豁免</u> (大量現金存款費適用於客戶於同一日之內存入超過200張現鈔)
以外幣現鈔存入 / 提取相同貨幣之戶口 • 每位客戶每天存入 / 提取低於或相等於設定限額： <u>豁免</u> • 每位客戶每天存入 / 提取超過設定限額：存款 / 提款額之0.25%	貨幣限額： 1,000澳洲元 150,000日圓 1,000加拿大元 1,000紐西蘭元 1,000瑞士法郎 人民幣10,000元 1,000歐羅 3,500新加坡元 1,000英鎊 2,500美元	貨幣限額： Premium理財、快易理財、非綜合理財、中小企業及其他客戶： <u>1,500澳洲元</u> 150,000日圓 <u>1,500加拿大元</u> <u>1,500紐西蘭元</u> <u>1,500瑞士法郎</u> <u>1,500新加坡元</u> <u>1,500歐羅</u> 2,500美元 <u>1,500英鎊</u> 優先理財客戶： <u>3,000澳洲元</u> <u>300,000日圓</u> <u>3,000加拿大元</u> <u>3,000紐西蘭元</u> <u>3,000瑞士法郎</u> <u>3,000新加坡元</u> <u>3,000歐羅</u> <u>7,500美元</u> <u>3,000英鎊</u>
匯出款項		
即期匯票 • 優先理財客戶 • 渣打非綜合理財客戶及中小企業客戶	• 每份60港元 • 每份120港元	• <u>每份50港元</u> • <u>每份100港元</u>
匯入款項		
電匯匯入 • Premium理財客戶 • 貿易「盈」商戶口客戶 • 優惠中小企業客戶 • 快易理財、非綜合理財、中小企業及其他客戶	• 每次24.75港元 / 3.15美元 / 3.06歐羅 / 人民幣24.75元 • 每次38.5港元 / 4.9美元 / 4.76歐羅 / 人民幣38.5元 • 每次44港元 / 5.6美元 / 5.44歐羅 / 人民幣44元 • 每次55港元 / 7美元 / 6.8歐羅 / 人民幣55元	• <u>每次29.25港元 / 3.76美元 / 3.51歐羅 / 人民幣25.66元</u> • <u>每次45.4港元 / 5.84美元 / 5.45歐羅 / 人民幣39.82元</u> • <u>每次52港元 / 6.69美元 / 6.24歐羅 / 人民幣45.61元</u> • <u>每次65港元 / 8.36美元 / 7.8歐羅 / 人民幣57.02元</u>
其他服務收費 （適用於優先理財及渣打Visa Infinite卡客戶）		
簽發港元本票	• 每張30港元	• <u>每張25港元</u>
簽發美元本票	• 每張4美元	• <u>每張3美元</u>
簽發人民幣本票	• 每張人民幣25元	• <u>每張人民幣20元</u>

B. 收費項目名稱修訂

修訂之內容已用底線標記，刪除之內容已用刪除線標記。

修訂前名稱	修訂後名稱
與存款戶口有關服務	
補領提款卡	補領 <u>發</u> 提款卡
匯出款項	
電匯（包括電報費）	電匯（包括 <u>服務費</u> 及電報費）
非當地貨幣匯款額外電報收費	非當地貨幣匯款額外的 <u>電報</u> 收費
海外銀行之收費	海外銀行之 <u>收費匯款費</u>
本地電子付款（CHATs）	本地電子付款（ <u>經由即時支付結算系統（RTGS）結算，又稱結算所自動轉帳系統（CHATs）</u> ）
匯入款項	
本地電子付款（CHATs）	本地電子付款（ <u>經由即時支付結算系統（RTGS）結算，又稱結算所自動轉帳系統（CHATs）</u> ）

閣下可於生效日期起至本行任何一間分行或網頁www.sc.com/hk，索取新修訂之「服務收費 - 銀行服務收費一覽表」。

若閣下於生效日期後保持或繼續與本行的銀行業務關係，則上述變更將對閣下具有約束力。若閣下不願接受上述變更，請參閱適用條款及細則並告知本行。若閣下不接受上述變更，本行可能無法繼續為閣下提供服務。

如需查詢，請致電本行客戶服務熱線：2886 8868。

若英文與中文版本之間有任何不一致之處，概以英文版本為準。

渣打銀行（香港）有限公司

2017年3月

由渣打銀行(香港)有限公司刊發